

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

RESTRICTED

AIR/6

4 mars 1980

Distribution spéciale

Accord relatif au commerce des aéronefs civils

Original: anglais

RECTIFICATIONS

Communication des Etats-Unis

Le Représentant des Etats-Unis pour les questions commerciales internationales à Genève a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 20 février 1980.

Les Etats-Unis communiqueront sous peu au GATT certaines rectifications concernant les produits de l'aéronautique civile qu'il convient d'apporter à la Liste XX et à l'annexe de l'Accord relatif au commerce des aéronefs civils. Afin que vous puissiez en informer par avance les signataires dudit accord, je vous précise que ces rectifications seront les suivantes:

1. Renuméroter les positions tarifaires ci-après: (les désignations de produits restent inchangées)

Ancien numéro	Nouveau numéro
653.96	653.98
680.47	680.61
680.51	680.65
680.57	680.75
680.59	680.78
685.30	685.31
711.37	711.33
711.83	711.76
711.87	711.81
711.97	712.00

2. A la position 712.06, ajouter "and apparatus" entre "instruments" et la virgule placée après ce mot.
3. Ajouter "676.31 Office machines, NSPF, if certified for use in civil aircraft".

./.

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

RESTRICTED

AIR/6

4 March 1980

Special Distribution

Agreement on Trade in Civil Aircraft

Original: English

RECTIFICATIONS

Communication by the United States

The following communication, dated 20 February 1980, has been received from the United States Trade Representative in Geneva.

Shortly the United States will be submitting to the GATT certain rectifications, affecting civil aircraft items, to both Schedule XX and the Annex of the Agreement on Trade in Civil Aircraft. For the advance information of the signatories to the Agreement on Trade in Civil Aircraft, I write to advise you that these rectifications will be:

1. Renumber the following item numbers (with no change in the item descriptions)

From 653.96	To 653.98
680.47	680.61
680.51	680.65
680.57	680.75
680.59	680.78
685.30	685.31
711.37	711.33
711.83	711.76
711.87	711.81
711.97	712.00

2. In item number 712.06 add "and apparatus" between "instruments" and the comma following instruments.
3. Add "676.31 Office machines, NSPF, if certified for use in civil aircraft".

./.